
 

 

ДО 
ПРОФ. ХРИСТО ХРИСТОВ 
КМЕТ НА ОБЩИНА ШУМЕН 
 
ЧРЕЗ  
Г-ЖА АСЯ АСПАРУХОВА 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ШУМЕН 
 

 

П И Т А Н Е 
 

от Група  съветници на ПП „ГЕРБ“ в Общински съвет гр. Шумен 

 

Относно: Изпълнението на проекта „Подобряване на качеството на атмосферния 

въздух в община Шумен“ по процедурата за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ № BG16FFPR002-5.001 „За по-чист въздух!“  

 

 
УВАЖАЕМИ ПРОФEСОР ХРИСТОВ,  

 

През 2023 година Община Шумен подготви и подаде проектното предложение 

„Подобряване на качеството на атмосферния въздух в община Шумен“ по процедурата за 

директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ № BG16FFPR002-5.001 „За по-

чист въздух!“ на Програма „Околна среда“ 2021-2027 в размер на 36 618 994.92  лв. През 

април тази година Вие подписахте административния договора за изпълнение на проекта, с 

който се цели да се подобри качеството на атмосферния въздух чрез намаляване на 

емисиите на ФПЧ10 от битовото отопление като един от основните източници на 

замърсяване на въздуха. Предвидено е да се подменят отоплителни уреди на твърдо гориво 

в домакинствата с алтернативни видове отоплителни устройства, които отговарят на 

специфичните технически параметри, заложени в европейското и национално 

законодателство. 

През месец февруари 2024-та общината обяви няколко обществени поръчки, но 

месец по-късно повечето от тях бяха прекратени. Във връзка с изпълнението на дейностите 

по проекта, а те не са никак малко, моля за писмен отговор на следните въпроси:  

1. Защо се бави повторното обявяване на поръчката „Доставка, монтаж, 

въвеждане  

в експлоатация и гаранционно обслужване на устройства за битово отопление за 

нуждите на община Шумен по две обособени позиции“? (№1 „Доставка, монтаж, 

въвеждане в експлоатация и гаранционно обслужване на отоплителни устройства за битово 



 

 

отопление на пелети и радиатори“ и №2 „Доставка, монтаж, въвеждане в експлоатация и 

гаранционно обслужване на отоплителни устройства за битово отопление – термопомпи 

сплит система „въздух – вода“)  

В мотивите за прекратяване се посочват причини, които могат лесно и бързо да 

бъдат отстранени (“https://app.eop.bg/today/354069) и остава неразбираемо протакането във 

времето. 

2. Каква е съдбата на останалите прекратени и все още необявени повторно  

обществени поръчки?  

3. Има ли вече подписан договор за изпълнение на дейностите, свързани с  

провеждане на комуникационната и информационната кампания по проекта? Кога 

ще бъдат запознати  гражданите с условията за кандидатстване и критериите за участие в 

проекта? Кога се очаква да започне приемането на заявления?  

 

Уважаеми проф. Христов, 

 

Интересът към този проект е голям и затова е необходимо да се направи широка 

разяснителна кампания сред населението, а ние като общински съветници да получаваме 

регулярна информация по неговото изпълнение. Изчерпателните отговори на поставените 

въпроси биха дали повече яснота както на нас, така и на гражданите, които желаят да се 

включат в него. 

 

С уважение: 

1. Албена Иванова-Неделчева ……………………. 

2. Светлозар Начев ………………… 

3. Борис Иванов …………………. 

4. Галин Антонов……………….. 

5. Димитър Александров …………….. 

6. Ивайло Илиев ……………………. 

7. Махмут Аламо……………………. 

8. Рени Цанкова …………………….. 

9. Татяна Кипрова …………………… 

 
 
 
 


